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PROTOKÓŁ NR XII/2025 

Z XII SESJI RADY MIEJSKIEJ W LIPNIE 

 

z dnia 29 kwietnia 2025 roku 

 

Na 15 osobowy skład Rady, w sesji uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93% ogółu Rady. 

 

 lista obecności – załącznik nr 11 

 

Sesja odbywała się w Urzędzie Miejskim w Lipnie, Plac Dekerta 8.  

Rozpoczęła się o godz. 13:30 – zakończyła o godz. 14:45 

Wypowiedzi uczestniczących w sesji na podstawie zapisu z systemu eSesja (napisy stworzone                      

do filmów z obrad sesji Rady Miejskiej w Lipnie) 

Protokół sporządził : Krzysztof  Derwiński 

 

Ad. pkt. 1 - a 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - przywitał wszystkich przybyłych na 

obrady XII sesji Rady Miejskiej w Lipnie. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co 

stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Ad. pkt. 1 – b 

 

Ustalenie porządku obrad 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

b) ustalenie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z XI sesji RM, 

d) sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym. 

2. Projekty uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2025 rok; 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2025– 

2028; 

c) w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie; 

d) w sprawie przyjęcia sprawozdań; 

e) w sprawie rozpatrzenia petycji; 

f) w sprawie rozpatrzenia petycji; 

g) w sprawie zmiany uchwały nr IX/71/2011 z dnia 20 lipca 2011 r. w sprawie przyjęcia 

"Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Miasta Lipna 

na lata 2011-2032"; 
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h) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Miasta Lipna 

nieruchomości stanowiących własność skarbu Państwa; 

i) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka Nr 

3104/93 położona w Lipnie Obręb Nr 9 przy ulicy Mazowieckiej, stanowiąca własność 

Gminy Miasta Lipna. 

3. Sprawy różne i komunikaty. 

4. Zakończenie obrad XII sesji RM. 

 

Ad. pkt. 1 - c 

 

Przyjęcie protokołu z XI sesji RM 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z XI sesji RM. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego przyjęcia protokołu z XI sesji RM 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Kacprowicz Małgorzata, Komorowski 

Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Spisz Małgorzata, 

Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Janiszewski Zbigniew 

Rada 14 głosami ZA przyjęła protokół z XI sesji RM. 

 

Ad. pkt. 1 – d 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym przedstawił Paweł 

Banasik - Burmistrz Miasta Lipna zgodnie z załącznikiem nr 1. 

 

Radny Sebastian Lewandowski –  Panie Burmistrzu, ja bym chciał zapytać, dopytać o właśnie 

bieżnię, bo mam też wiele pytań od mieszkańców. Czy bieżnia będzie udostępniona 

popołudniami, bo stadion zawsze jest zamknięty, już tam nikogo nie ma, trenują tylko szkółki, 

a dużo mieszkańców chciałoby pobiegać tak po pracy, wieczorem. To będzie oświetlona 

bieżnia i bardzo dużo zapytań jest. 

 

Burmistrz Miasta Lipna – Paweł Banasik –  Ja myślę, że przede wszystkim w godzinach 

popołudniowych to będziemy starali się, żeby to było czynne, no bo w godzinach, w tych 

porannych godzinach no trudno, żeby rzeczywiście ktoś z tego korzystał. Myślę, że będzie się 

dużym zainteresowaniem to bardziej cieszyło w godzinach popołudniowo-wieczornych, tak jak 
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tutaj Pan Radny wspomniał, bo cała bieżnia jest doświetlona, także myślę, że będzie dużo 

radości sprawiać, że mieszkańcy będą z tego mogli korzystać. 

 

Radny Wojciech Maciejewski – Ja tylko chciałem zapytać o Wzgórze Świętego Antoniego. 

Dlatego, że wszyscy wiemy, że pięknie to wygląda po renowacji. Czy myślicie Państwo o tym, 

żeby jakoś to zabezpieczyć? Na przykład o jakimś monitoringu? Bo wiemy jak to wyglądało 

przed, wiemy jak teraz, ja tam chodzę często z pracy do pracy, więc wiem jak to ładnie teraz 

wygląda. Akurat z tymi osobami, z którymi mam kontakt, to im się też bardzo podoba, ale jak 

to zabezpieczyć? Może byście Państwo coś pomyśleli o tym, o jakimś monitoringu np.?  

 

Burmistrz Miasta Lipna – Paweł Banasik –  Tak, będziemy to rozważać, tym bardziej, że tutaj 

też są dalsze nasze plany rozbudowy tego monitoringu i też przy udziale Przewodniczącego 

Komisji Bezpieczeństwa Pana Krzemienieckiego, tu wskazywaliśmy, bo też mu zależy, żeby 

był też monitoring założony tam gdzieś w pobliżu Szkoły Podstawowej Nr 5. I tutaj też 

będziemy rozważać, bo rzeczywiście, jeżeli Państwo już widzieli, jak wygląda to wzgórze 

Świętego Antoniego, to robi to też takie naprawdę pozytywne wrażenie. Zresztą mieliśmy 

wizytę Pani konserwator w ubiegłym tygodniu i Pani archeolog. One też były pod wrażeniem. 

Powiem szczerze, że były pod wrażeniem, samych prac, które postępują w tej chwili w parku, 

cały park jest przekopywany. Były pod wrażeniem tego, ale też bardzo pozytywnie oceniały 

właśnie wykonanie tego pomnika Świętego Antoniego. Tutaj będziemy mieli okazję to 

połączyć, bo w tej chwili Diecezja Włocławska udała się do Padwy po relikwie Świętego 

Antoniego. One będą w miesiącu wrześniu bodajże, mają tutaj trafić i przy uroczystościach 

bierzmowania będą te relikwie tutaj też przejęte przez naszą parafię. Zresztą Święty Antoni jest 

patronem Miasta Lipno, także na pewno połączymy to, bo chcielibyśmy podkreślić też 

znaczenie tego pomnika. I albo zrobimy to na obchodach 13 czerwca, gdy jest święto Świętego 

Antoniego, albo połączymy to już w miesiącu wrześniu, gdzie będą też równocześnie relikwie. 

No zobaczymy jeszcze, to kwestia jakiejś tutaj organizacji tego całego przedsięwzięcia.  

Rozmawialiśmy już tutaj zresztą z moim Zastępcą, wskazywaliśmy też miejsce, gdzie 

chcielibyśmy tą kamerę tam zamontować. Możemy zamontować kilkanaście kamer, jeżeli ktoś 

się pojawi i będzie chciał zrobić coś niedobrego, no to same kamery nie pomogą. I tutaj jest 

taki apel, zresztą ten apel jest na każdej z sesji przez Państwo, przeze mnie cały czas poruszany, 

żeby rzeczywiście, żebyśmy wszyscy wspólnie, jako mieszkańcy Miasta Lipno, żebyśmy dbali 

o to, co zostało wykonane. 

 

Radna Wiesława Tyfczyńska – Jeśli chodzi o Świętego Antoniego, monitoring monitoringiem, 

ale ludzie bardzo by chcieli, żeby ten pomnik było widać. Czyli oświetlenie. Czy byłaby 

możliwość oświetlić go ładnie, żeby właśnie reprezentował się jeszcze ładniej? 

 

Burmistrz Miasta Lipna – Paweł Banasik –  No ja myślę, że tutaj rzeczywiście, bo też ja 

chciałbym jeszcze mural ten na kinie oświetlić, bo on też by wieczorami robił pewne wrażenie. 

I można by było też jeszcze rozważyć doświetlenie Pomnika Niepodległości, który jest w parku, 

ale mówię no to nie są jakieś myślę, że duże koszty, które by później rzutowały na budżet 

Miasta Lipna, ale musimy to rozważyć. 
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Ad. pkt. 2-a 

 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2025 rok 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany w budżecie miasta Lipna w 2025 zgodnie z załącznikiem nr 2. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2025 rok. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2025 

rok. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Kacprowicz Małgorzata, Komorowski 

Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Spisz Małgorzata, 

Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Janiszewski Zbigniew 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR XII/66/2025 

jak w załączniku nr 2 

 

Ad. pkt. 2-b 

 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2025– 

2028 

 

Skarbnik Miasta - Mariola Michalska – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2025– 2028 

zgodnie z załącznikiem nr 3. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasta Lipna na lata 2025– 2028. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Lipna na lata 2025– 2028. 
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Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2025 

rok. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Kacprowicz Małgorzata, Komorowski 

Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Spisz Małgorzata, 

Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Janiszewski Zbigniew 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR XII/67/2025 

jak w załączniku nr 3 

Ad. pkt. 2-c 

 

w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie 

 

Zastępca Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie – Mariola Marcinkowska 

– przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie zgodnie z załącznikiem nr 4. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Lipnie. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lipnie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Kacprowicz Małgorzata, Komorowski 

Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Spisz Małgorzata, 

Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Janiszewski Zbigniew 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR XII/68/2025 

jak w załączniku nr 4 
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Ad. pkt. 2-d 

 

w sprawie przyjęcia sprawozdań 

 

Zastępca Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie – Mariola Marcinkowska 

– przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań zgodnie z 

załącznikiem nr 5. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań. 

w sprawie przyjęcia sprawozdań. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Kacprowicz Małgorzata, Komorowski 

Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Spisz Małgorzata, 

Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Janiszewski Zbigniew 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR XII/69/2025 

jak w załączniku nr 5 

Ad. pkt. 2-e 

 

w sprawie rozpatrzenia petycji 

 

Radna Anna Domeradzka – Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji  – przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji zgodnie z załącznikiem nr 6. 

 

Radny Zbigniew Napiórski – Może nie pytanie do Pani Przewodniczącej, tylko tak ogólnie 

zapytanie, czy do Pana inżyniera  czy do Pana Burmistrza. Bo w tej petycji jest w pkt. b) 

utworzenie dokumentu raportu stanu zauważonych potrzeb w zakresie ochrony pomnika 

przyrody, przedstawienie go Radzie z uwzględnieniem stanu zdrowotnego, kompletności 

oznakowania porządku wokół pomników, corocznego lub półrocznego. A miasto chyba robi 

przecież Raport o stanie miasta, co jakiś czas jest robiony, to nie będzie powielenie tego, co już 

robimy? 
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Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  Nie, tutaj raczej nie, bo tu chodzi o to, żeby do 

tego pomnika typowo trzeba robić takie raporty. Także to nie w tym kierunku. 

 

Radny Zbigniew Napiórski – Tylko w tym raporcie o stanie miasta tam też są wymienione 

pomniki, że są tak ogólnie, a tu chodzi o to, że... 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  Są, ale musimy jakby tutaj całe szczegółowo 

zrobić, jak to w ogóle zachowuje się. 

 

Radny Zbigniew Napiórski – Czyli to będzie dodatkowy dokument, nie w tym raporcie o stanie 

miasta uszczegółowione? Czyli będzie trzeba dodatkowy dokument stworzyć wtedy? Trochę 

więcej pracy na ten temat, tak? 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  My podobnie robimy coś takiego, tylko że jakby 

to trzeba będzie troszeczkę bardziej. Ale tutaj akurat, jeżeli chodzi o te pomniki, to jak tutaj 

mówimy, te 2 dęby, które się teraz fajnie nam odsłoniły w Parku Miejskim, jak pozostało to 

wycięte, tak jak tutaj Państwo mówiliście nam o tym, także to już teraz widać, jak one okazale 

wyglądają. Kiedyś to było wszystko zakrzaczone, jeszcze tam pójdą alejki obok tego, także 

fajniej będzie na pewno. Warto dbać o to. 

 

Radny Zbigniew Napiórski – Nie mam mojej wątpliwości, że warto o to dbać, tylko pytanie, 

czy warto tworzyć dodatkowe dokumenty na ten temat? O to chciałem zapytać. 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  Jeżeli trzeba, to tak,  

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Skarg Wniosków i Petycji.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie rozpatrzenia petycji. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Kacprowicz Małgorzata, Komorowski 

Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Spisz Małgorzata, 

Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Janiszewski Zbigniew 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR XII/70/2025 

jak w załączniku nr 6 
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Ad. pkt. 2-f 

 

w sprawie rozpatrzenia petycji 

 

Radna Anna Domeradzka – Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji  – przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji zgodnie z załącznikiem nr 7. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Skarg Wniosków i Petycji.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie rozpatrzenia petycji. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (12): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Kacprowicz Małgorzata, Komorowski 

Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski Sebastian, Ożdżyński Jerzy, 

Rykowski Marcin, Spisz Małgorzata, Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Janiszewski Zbigniew 

Rada 12 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR XII/71/2025 

jak w załączniku nr 7 

 

Ad. pkt. 2-g 

 

w sprawie zmiany uchwały nr IX/71/2011 z dnia 20 lipca 2011 r. w sprawie przyjęcia 

"Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Miasta 

Lipna na lata 2011-2032" 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  – przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały nr IX/71/2011 z dnia 20 lipca 2011 r. w sprawie przyjęcia 

"Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Miasta Lipna na 

lata 2011-2032" zgodnie z załącznikiem nr 8. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IX/71/2011 z dnia 20 

lipca 2011 r. w sprawie przyjęcia "Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest 

z terenu Gminy Miasta Lipna na lata 2011-2032". 
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Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany uchwały nr IX/71/2011 z dnia 20 lipca 2011 

r. w sprawie przyjęcia "Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu 

Gminy Miasta Lipna na lata 2011-2032". 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Kacprowicz Małgorzata, Komorowski 

Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Spisz Małgorzata, 

Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Janiszewski Zbigniew 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR XII/72/2025 

jak w załączniku nr 8 

 

Ad. pkt. 2-h 

 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Miasta Lipna 

nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  – przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Miasta Lipna 

nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa zgodnie z załącznikiem nr 9. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na 

rzecz Gminy Miasta Lipna nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz 

Gminy Miasta Lipna nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Kacprowicz Małgorzata, Komorowski 

Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Spisz Małgorzata, 

Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  
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NIEOBECNI (1): Janiszewski Zbigniew 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR XII/73/2025 

jak w załączniku nr 9 

 

Ad. pkt. 2-i 

 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka 

Nr 3104/93 położona w Lipnie Obręb Nr 9 przy ulicy Mazowieckiej, stanowiąca 

własność Gminy Miasta Lipna 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  – przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka Nr 

3104/93 położona w Lipnie Obręb Nr 9 przy ulicy Mazowieckiej, stanowiąca własność Gminy 

Miasta Lipna zgodnie z załącznikiem nr 10. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej oznaczonej jako działka Nr 3104/93 położona w Lipnie Obręb Nr 9 przy ulicy 

Mazowieckiej, stanowiąca własność Gminy Miasta Lipna. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

oznaczonej jako działka Nr 3104/93 położona w Lipnie Obręb Nr 9 przy ulicy Mazowieckiej, 

stanowiąca własność Gminy Miasta Lipna. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Kacprowicz Małgorzata, Komorowski 

Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Spisz Małgorzata, 

Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Janiszewski Zbigniew 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

 

           - UCHWAŁĘ NR XII/74/2025 

jak w załączniku nr 10 
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Ad. pkt. 3 

 

Sprawy różne i komunikaty 

 

Radny Grzegorz Koszczka –  Panie Przewodniczący, Szanowna Rado. Ten temat od dłuższego 

czasu poruszam, ale teraz widzę, że ta sprawa już tak nabrzmiała i tutaj bardzo proszę o pomoc. 

O pomoc Pana Burmistrza, Pana Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa, przedstawicieli 

Policji z Wydziału Ruchu Drogowego w powiatowej strukturze w Lipnie oraz Straży Miejskiej. 

Chodzi o sprawy związane z bezpieczeństwem. Chodzi o spotkanie na terenie osiedla, nie tutaj 

w Urzędzie Miasta, tylko na terenie, tam gdzie te problemy występują, na terenie Osiedla Jana 

Pawła II-go. Podejrzewam, że takie problemy występują nie tylko na tym osiedlu, ale również 

w innych obszarach miasta. Myślę, że takie spotkanie pomoże nam rozwiązać te problemy 

również w innych miejscach, ponieważ ja tak uważam, że my, jako Radni, czy pracownicy 

Urzędu, nie są tak doskonali, żeby wskazać te problematyczne miejsca i je właściwie rozwiązać. 

Uważam, że niezbędne jest tutaj wsparcie się osób profesjonalnie się tym zajmującymi, czyli 

Policji, która ma wiedzę w tym zakresie, jak to dalej rozwiązać, żeby po prostu połączyć i 

rozwiązać problem bezpiecznego poruszania się zarówno pieszych, jak również pojazdów.  

Ulice, jakie są, wiemy. W większości nie ma tam chodników albo w ogóle nie ma 

chodników. W ostatnich latach na terenie osiedla przebyło bardzo wiele nowych posesji, a tym 

samym przebyło dużo nowych mieszkańców. Mieszkańcy ci mają oczywiście dzieci, o których 

się bardzo troszczą, co jest zrozumiałe, ale również mają samochody. I tak, z jednej strony chcą 

mieć bezpieczeństwo, z drugiej strony chcą się poruszać dość szybko po tych ulicach. Ulice są 

wąskie, pozbawione chodników, nie stanowią bezpieczeństwa dla pieszych. Posesje 

bezpośrednio przylegają do tych dróg, o czym na pewno Państwo dobrze wiecie, Lipno to nie 

jest duże miasto. Wyjeżdżanie z tych posesji już stwarza niebezpieczeństwo. Również 

włączanie się z tych dróg lokalnych, które łączą te ruchliwsze drogi, też powoduje problem. 

Jakby tak chciał być człowiek wnikliwy, to przy każdej posesji miałby umieścić lustro. To jest 

jakiś nonsens. Ja zawsze apeluję o rozsądek do mieszkańców. Niemniej to nie do końca trafia, 

ludzie chcą jednak działania, potrzebują działania.  

Oczywiście wiem, że Pan Burmistrz ma zagwarantowane środki. Nawet ma, z tego co 

słyszałem, do zamontowania możliwość dwóch spowalniaczy. Ale takie zamontowanie 

spowalniaczy, aby tylko zamontować, to już my z Panem Burmistrzem to mamy doświadczenie, 

że jeden Pan Radny swego czasu tak chciał, a potem szybko występował, żeby to zdemontować, 

ponieważ jednym to pomaga, drugim to przeszkadza. Zawsze to nie jest tak, że wszystkich nie 

zadowoli. Ja dzisiaj bym bardzo prosił właśnie o możliwość zorganizowania w miesiącu maju 

takiego spotkania.  

Na początek na osiedlu u nas, na Jana Pawła II w terenie, a w szczególności, żeby 

uczestniczyli w tym przedstawiciele Policji, ponieważ oni mogą to jasno określić i 

wyperswadować mieszkańcom. Cóż mi się nasuwa takiego do uwagi? W wielu miejscach, 

gdzie jest tak głęboka zabudowa, występują znaki D-40, czyli strefa zamieszkania. Jest to fajny 

znak, bardzo mocno pewne rzeczy ogranicza, ale ogranicza również prędkość do 20 km/h, to 

jest raz, ale również ogranicza możliwość zatrzymywania się i postoju. To jest drugi problem. 

No i tam dojdzie do takiego totalnego pata, ponieważ np. na ul. Dolnej bardzo dużo osób 

korzysta z możliwości zatrzymywania się. W momencie, kiedy by ten znak się pojawił, Policja 
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będzie wypisywała mandaty i to będzie bardzo mocno kosztowało mieszkańców. Więc tutaj 

muszą się w jakiś sposób mieszkańcy nad tym poważnie zastanowić, kiedy o to wnioskują, a 

Pana Burmistrza proszę o pomoc w załatwieniu tego problemu. Dziękuję bardzo. 

 

Burmistrz Miasta Lipna – Paweł Banasik –  Panie Przewodniczący, tutaj przy udziale 

Przewodniczącego Bezpieczeństwa będziemy starali się takie spotkanie z mieszkańcami 

zorganizować i jeżeli będzie taka konieczność, to udamy się tam na miejsce, żeby oni też mieli 

wrażenie, że my tę sprawę traktujemy ją bardzo poważnie. 

 

Radna Małgorzata Bonowicz – Szanowni Państwo, Komisja Rewizyjna przeprowadziła 

kontrolę w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Lipnie w zakresie specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi. Kontrola stwierdza prawidłowy przebieg 

procedur prowadzonych przez pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

zakresie świadczenia specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi. Dziękuję. 

 

Burmistrz Miasta Lipna – Paweł Banasik –  Panie Przewodniczący, ja może bym prosił, żeby 

jeżeli rzeczywiście są z tego już stworzone jakieś wnioski, jakiś protokół, to może bym prosił, 

żeby Pani Przewodnicząca to odczytała, bo budziło to wiele emocji i tutaj chciałbym, żeby też 

było to naznaczone tym, że Państwo nad tym się pochylili i pracowali nad tym bardzo rzetelnie. 

 

Radna Małgorzata Bonowicz – Przedstawię przebieg czynności kontrolnych już bez 

dodatkowych, wszystkich podpunktów. Przebieg i wyniki czynności kontrolnych. Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie Pani Karolina Knach, poinformowała jak 

przebiega cała procedura w sprawie specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi, zwanej dalej SUO. Przebieg procesu rozpoczyna się od 

szacunkowego określenia zapotrzebowania na ilość godzin na podstawie ubiegłych miesięcy. 

W następnym kroku rozpoczyna się postępowanie przetargowe, zgodnie z ustawą Prawo 

Zamówień Publicznych. W toku postępowania dokonuje się wyboru najkorzystniejszej oferty. 

Zostaje wyłoniony wykonawca, który spełnia wymogi formalne i merytoryczne. Po podpisaniu 

umowy między zamawiającym, czyli MOPS Lipno, a wykonawcą, czyli firmą wyłonioną w 

toku przetargu, następuje realizacja SUO dla osób z zaburzeniami psychicznymi. Wykonawca 

zobowiązuje się do przedstawienia zamawiającemu odpowiednio wykwalifikowanych osób do 

wykonywania specjalistycznych usług w konkretnym zakresie. I w roku 2024, bo tego roku 

dotyczyła kontrola, w okresie od stycznia do czerwca usługi świadczyła Fundacja Na Rzecz 

Wsparcia Dziecka i Rodziny - Estera, od lipca do grudnia wykonawca to Usługi Medyczne 

Arkadiusz Błaszkiewicz, a w wyniku zwiększonego zapotrzebowania na ww. usługi 

przystąpiono do ponownego przetargu w celu zapewnienia do końca roku wszystkim 

potrzebującym koniecznych usług.  

I tak od września do grudnia kompleksowe usługi zapewniło Stowarzyszenie Na Rzecz 

Osób Niepełnosprawnych i Osób Starszych - Terapeutyczna Ostoja. Przewodnicząca zapytała 

Panią Dyrektor, jaki jest system przyjmowania wniosków na specjalistyczne usługi opiekuńcze 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi. Pani Dyrektor odpowiedziała, że podstawą ubiegania 

się o SUO jest złożenie wniosku wraz z odpowiednimi dokumentami o przyznanie tej formy 
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pomocy. Złożony wniosek zostaje rozpatrzony, a następnie zostaje wydana decyzja 

administracyjna o przyznaniu usług. Godziny SUO MOPS są zapewnione dla każdej osoby, na 

rzecz której został prawidłowo złożony wniosek, po wykorzystaniu wszystkich możliwych 

dostępnych form w innych placówkach zapewniających konieczne usługi w miejscu 

zamieszkania. I tutaj dla przykładu, np. rehabilitacja w placówkach POZ, czy rewalidacja w 

szkołach.  

Na pytanie członka Komisji o finansowanie SUO Zastępca Dyrektora wyjaśniła, że 

zgodnie z art. 18 ustawy o pomocy społecznej do zadań zleconych, odpłatność bez zmian 

odbywa się z refundacji wojewody oraz według kryterium dochodowego. Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej działa zgodnie z różnymi ustawami i tutaj np. z ustawą o pomocy 

społecznej, z rozporządzeniami Ministra Polityki Społecznej w sprawie specjalistycznych usług 

opiekuńczych, zgodnie z ustawą o ochronie zdrowia psychicznego, zgodnie z ustawą o 

świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych, zgodnie z ustawą o 

szczególnych rozwiązaniach wspierających o znacznym stopniu niepełnosprawności, zgodnie 

z rozporządzeniem Ministra Zdrowia w sprawie świadczeń gwarantowanych z zakresu 

rehabilitacji leczniczej. Tu już dokładnie ustaw nie będę czytać.  

Również zgodnie z ustawą Kodeksu Postępowania Administracyjnego, czy ustawami o 

finansach publicznych. Na pytania komu przysługuje SUO udzielano odpowiedzi, że usługi 

kierowane są do dorosłych, jednak w większości w MOPS Lipno z SUO korzysta więcej dzieci 

i młodzieży z zaburzeniami psychicznymi, wykorzystujących dostępne formy wsparcia. 

Komisja została poinformowana o rodzajach specjalistycznych usług dostosowanych do 

szczególnych potrzeb osób wymagających pomocy w formie SUO, wynikających z rodzaju ich 

schorzenia lub z niepełnosprawności, np. nabywanie i rozwijanie umiejętności niezbędnych do 

samodzielnego życia, kształtowanie umiejętności zaspokajania podstawowych potrzeb i 

umiejętności społecznego funkcjonowania, czy interwencji i pomoc w życiu w rodzinie, w 

uzyskaniu świadczeń socjalnych, emerytalno-rentowych, wypełnianiu dokumentów 

urzędowych.  

Tu wszystkich tych zakresów nie będę czytać i przykładów. Np. w zakresie pielęgnacji, 

czyli wspierania..., po jednym przykładzie podam, procesu leczenia, z zakresu rehabilitacji 

fizycznej i usprawnienia zaburzonych funkcji organizmu w zakresie nieobjętym przepisami. 

Np. pomoc również w zakresie pomocy mieszkaniowej, pomoc w uzyskaniu mieszkania. W 

zapewnieniu dzieciom i młodzieży z zaburzeniami psychicznymi dostępu do zajęć 

rehabilitacyjnych i rewalidacyjno-wychowawczych w wyjątkowych przypadkach, jeżeli nie 

mają uzyskania dostępu do zajęć. I tak tu są właśnie zajęcia rewalidacyjno-wychowawcze, czy 

rehabilitacja zapewniona.  

Przewodnicząca Komisji zapytała, w jaki sposób osoby zainteresowane mogą zostać 

poinformowani o możliwości korzystania z SUO, że mogą z nich korzystać nie tylko dzieci, ale 

i osoby starsze. Pani Dyrektor odpowiedziała, że zainteresowani przychodzą do Ośrodka i 

pytają o te usługi, gdzie udzielana jest informacja, jak skorzystać z pomocy, a następnie 

podkreśliła, że każda osoba, która złożyła wniosek i spełniła wymogi formalne, otrzymała 

wsparcie. Na tym kontrolę zakończono. 

 

Radna Małgorzata Spisz – Tak, Szanowni Państwo, ja mam tutaj jedno pytanie do Pana 

Kapuścińskiego, do Inżyniera Miasta Lipna, mianowicie, na ul. Bukowej załamała się jezdnia. 
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Jest wielka dziura i czy dałoby radę coś z tym zrobić? To jest na wysokości Dino. Po prostu 

taki kawałek się zapadł. 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  To było poprawione. 

 

Radna Małgorzata Spisz – Ale znowu się zapadł. Wczoraj jechałam i po prostu wpadłam w 

dziurę i wielu mieszkańców właśnie... To apeluję do tego, także dziękuję bardzo. 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -   Było zgłoszone, wczoraj miało być naprawione, 

także dzisiaj będę wracał, to sprawdzę. 

 

Radny Wojciech Maciejewski – Ja też do Pana Inżyniera mam pytanie, bo tam kiedyś 

rozmawialiśmy o tym, żeby nawieźć ten tłuczeń na osiedle przy ul. Sierakowskiego. Wtedy Pan 

Inżynier obiecał, że to będzie wiosną. Mamy wiosnę. Czy można się spodziewać tego? To jest 

jedna rzecz, a druga, a propos dziury, to w Sierakowskiego też się pojawiła dziura, tylko niestety 

Sierakowskiego podlega pod Starostwo, więc to oni muszą to jakoś tam ogarnąć, ale też taka 

dosyć głęboka dziura się pojawiła. 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  Tak, to niebawem będzie to na dzisiejszej sesji, 

tak jak Państwo słyszeliście, było przekładane, były pieniążki z §4.300 na §4.210, czyli na 

zakup materiałów. Także po sesji postaramy się gdzieś zamówić ten tłuczeń i będziemy 

naprawiali tutaj te drogi. 

 

Radna Anna Domeradzka – Tak uparcie będę prosić Pana Inżyniera o tablicę ogłoszeń na ul. 

Źródlanej, skrzyżowanie z 22 Stycznia. Już to mówiłam, ale tak dla przypomnienia. 

 

Burmistrz Miasta Lipna – Paweł Banasik –  To może ja odpowiem. Jesteśmy na etapie zakupu 

teraz czterech prawie takich słupów, tych okrąglaków. I te słupy, one będą tutaj w okolicach 

parku, jeszcze gdzieś tam ustawimy. I te tablice, które zostały odzyskane, bo przy parku stała 

już tablica, taka troszeczkę inna. Tutaj będą w takim kształcie właśnie tych okrąglaków, to te 

później rozważymy, gdzie ewentualnie poprzesuwać i będą. Tak, na pewno będziemy to robić. 

 

Radny Sebastian Lewandowski – Ja na początek chciałbym wyrazić moje zadowolenie z tego, 

że podjęliśmy tą uchwałę o ul. Sportowej. Mam nadzieję, że już niedługo będziemy 

właścicielem tej drogi i będziemy mogli działać na niej, także bardzo się cieszę z tego powodu. 

I mam do przekazania dla mieszkańców zaproszenie na uroczystość obchodów 234. rocznicy 

uchwalenia Konstytucji 3 Maja. Burmistrz Miasta Lipna wraz z Przewodniczącym Rady 

Miejskiej i Radnymi serdecznie zapraszają na obchody 3 Maja. I obchody zaczną się mszą 

świętą o godz. 10 w Kościele Parafialnym Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny. Potem 

nastąpi przemarsz i pod pomnikiem złożenie wieńców oraz części artystyczne. Także 

serdecznie zapraszamy wszystkich mieszkańców i gości. Dziękuję bardzo. 

 

Radna Małgorzata Spisz – Szanowni Państwo, tutaj jeszcze mam taki apel do mieszkańców 

Miasta Lipna. Ścieżka rowerowa na ul. Bukowej nie służy do parkowania. Także bardzo 
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serdecznie proszę wszystkich mieszkańców i kierowców, żeby nie parkowali na tej ścieżce, bo 

będziemy interweniowali. 

 

Radna Małgorzata Bonowicz – Również chciałabym tylko podziękować osobom 

uczestniczącym w sprzątaniu lasu, ponieważ.. [śmiech]. To może Pan Burmistrz przekaże. 

 

Burmistrz Miasta Lipna – Paweł Banasik –   Proszę, bo rzeczywiście o tym chcieliśmy też, ale 

to jak Pani Radna zaczęła, to bardzo proszę. 

 

Radna Małgorzata Bonowicz – Bardzo fajna inicjatywa. Oczywiście nie rzucajmy śmieci, to 

jest najważniejsze. Nie brudźmy, bo my wszyscy, pomimo tego, że ja nie brudzę, ale jestem 

człowiekiem, także wszyscy zmobilizujmy się, żeby dbać o tę naszą przyrodę. Ale w takich 

inicjatywach również bardzo fajnie brać udział i dziękuję wszystkim szkołom, które się 

zaangażowały, nauczycielom, inicjatorom i wszystkim uczestnikom, którzy brali udział w tej 

akcji.  

 

Burmistrz Miasta Lipna – Paweł Banasik –  Tutaj jeszcze ja uzupełnię i wymienię, bo to było 

pod patronatem też Nadleśnictwa Dobrzejewice. Byli leśnicy z Panem Nadleśniczym na czele 

i głęboki ukłon w stronę Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych. Oni takimi akcjami zawsze się 

zajmują. Przy udziale wszystkich, znaczy może nie wszystkich oczywiście, ale wielu 

pracowników z Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych z Panem Prezesem na czele, także 

bardzo dziękuję za tą akcję. Pogoda dopisała, było bardzo fajnie i było bardzo dużo 

mieszkańców. Dzieci też miały atrakcje, także bardzo serdecznie dziękuję za to. 

 

Ad. pkt. 4 

 

Zamknięcie obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - stwierdził wyczerpanie porządku i dokonał 

zamknięcia sesji słowami : „Zamykam obrady XII Sesji Rady Miejskiej w Lipnie”. 

 

Protokół sporządził: 


